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Betreft: art 48 vragen over vuurwerk overlast 

Maastricht, 12 januari 2017 

Geacht College, 

Afgelopen jaren zijn door diverse politieke partijen in de gemeente Maastricht moties ingediend met 

betrekking tot vuurwerkoverlast. In november  2014 werd de laatste motie ingediend door de 

Senioren Partij Maastricht, gesteund door D66,Groen links,SP, Stadsbelangen Maastricht, 

Maastrichtse Volkspartij, Liberale Partij Maastricht en het CDA. In het dictum werd het College 

verzocht om vuurwerkvrije zones in te stellen bij o.a.winkelcentra, verzorgingstehuizen, 

schoolpleinen en dierenopvangcentra, in het voorjaar van 2015 stappen richting de minister te 

ondernemen om verkoop van zwaar vuurwerk te verbieden en op gepaste wijze op te treden. Het 

College heeft naar aanleiding van deze motie een persbericht verspreid op 29 december 2014, 

waarbij o.a. maatregelen werden genomen over de samenwerking tussen politie en handhaving en 

over het melden van vuurwerkoverlast. Ook werd in dit persbericht vermeld, dat de gemeente aan 

de hand van de ingezette middelen maatregelen en meldingen grondig zou evalueren. 

Mede naar aanleiding van de motie van de Senioren Partij Maastricht zijn de controles  op het 

afsteken van vuurwerk rond de jaarwisseling 2014/2015 geïntensiveerd en is achteraf intern 

onderzoek gedaan naar ervaren overlast. De evaluatie over de jaarwisseling 2014/2015leverde o.a. 

op, dat de communicatie met de patrouilles preventief gewerkt hebben, dat in de omgeving van 

verzorgingstehuizen slechts één melding kwam, dat het als een gemis werd ervaren en dat 

gemeentelijke boa’s geen bevoegdheid hadden om eigenstandig op te treden tegen illegaal 

vuurwerk). In het “vragenuurtje”( vragen van SPM en D66)aan het College tijdens een raadsavond in 

december 2015 werd door de burgemeester toegezegd ook tijdens de jaarwisseling 2015/2016 

soortgelijke maatregel te nemen als het jaar daarvoor en ook in het voorjaar van 2016 een evaluatie 

naar de raad te sturen. Een evaluatie met betrekking tot de jaarwisseling 2015/2016 hebben wij als 

raad nooit ontvangen. 



Afgelopen jaarwisseling 2016/2017 was er sprake van veel zwaar knalvuurwerk( illegaal), dat vanaf 

18.00 uur op 31 december door vele rondlopende groepen jongeren werd afgesproken in de hele 

stad Maastricht. Landelijk werd op 3 januari 2017 melding gemaakt , dat de daling van het aantal 

vuurwerkslachtoffers niet door heeft gezet, doch stagneert. Tevens is sprake van een toename van 

letsels bij omstanders en het bestellen van illegaal vuurwerk op internet neemt steeds grotere 

vormen aan en is vrijwel niet te controleren. Tenslotte baart ons grote zorgen het gemak, waarbij 

knalvuurwerk in België zeer gemakkelijk verkrijgbaar is, ook voor kinderen. De Senioren Partij 

Maastricht is dan ook grote voorstander om het item “vuurwerk” opnieuw op de agenda te zetten en 

zeker ook gelet op een eventuele Euregionale aanpak. 

Naar aanleiding van bovenstaande heeft de Senioren Partij Maastricht vooralsnog de volgende 

vragen: 

1.Ontvangt de raad op korte termijn de  evaluatie over de jaarwisseling 2015/2016 ? 

2. Komt er ook nog een evaluatie met betrekking tot de jaarwisseling 2016/2017 ? 

3. Is het college bereid om de zorgpunten van de Senioren Partij mee te nemen in de evaluatie van 

de jaarwisseling 2016/2017 ? 

 De Senioren Partij Maastricht, 

Namens deze, 

Jan Erckens 

 

 

 

 

 

 


